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Protokoll nr 4 2020 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Närvarande: 

Stefan Fagerström, Carola Gioti, Ragnar Helin, Oscar Erlandsson, Pelle 

Westerlund, Emilia Bergling, Maria Klemets Hellberg 

 

Frånvarande: 

Rickard Friberg och Lasse Persson 

 

Tidpunkt: 

Kl. 15:30-17:00 

 

Plats: 

Skype 

 

 

Sammanträdet öppnas 

Ordförande förklarar sammanträdet öppnat. 

 

Val av justerare 

Carola Gioti 

 

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

Anmälan av föregående protokoll 

Läggs till handlingarna.  

 

Emilia tar reda på vad som är smidigaste sättet för att se till så att 

protokollen signeras. 
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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

Ärenden till stadsdelsnämnden den 28 maj 

Inga synpunkter eller frågor. 

 

Program för delaktighet 
- Hur går det för verksamheterna att upprätthålla 

hälsofrämjande aktiviteter under Corona-restriktioner? 

o Maria och Emilia har inte kännedom om att det inte 

skulle fungera, men kan ta reda på det. 

 

Upphandlingar och verksamhetsövergångar 
- Nämnden har fattat beslut om en ny upphandling av 

Hammarby- och Danvikstulls dagliga verksamhet i och med 

att nuvarande avtal går ut 31 mars 2021 och kan inte 

förlängas ytterligare. Rådet kommer att bli involverade 

under upphandlingen. 

 

Information om inkomna handlingar 

- Inga inkomna handlingar. 

 

Övriga frågor 

- Covid -19 

o Daglig verksamhet har stängt. Beslutet gäller t.o.m. 

31 maj. Förvaltningen kommer att få information 

minst fem dagar innan beslutet löper ut om det 

kommer bli ett förlängt beslut om stängning. 

o I de fall den dagliga verksamheten inte har hittat 

alternativa lösningar för att bedriva sin verksamhet 

så arbetar personalen som vanligtvis arbetar på 

daglig verksamhet numera på boenden och bidrar där 

till att skapa meningsfull sysselsättning för brukarna 

som är hemma. 

o Fråga: Utökas budgeten för att verksamheterna ska 

kunna köpa in nödvändig skyddsutrustning? 

 Svar: Skyddsutrustning är ingen budgetfråga, 

förvaltningen köper in det som behövs. 

Förvaltningen ser samtidigt till att inte bygga 

upp ett lager då det råder brist på 

skyddsutrustning i hela landet och det är 

viktigt att det som finns fördelas så att det 

räcker till alla som behöver. 

o Stefan berättar att han har varit på ett möte med Jan 

Jönsson utifrån en skrivelse som har gjorts utifrån 

stängning av daglig verksamhet. 
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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 Information från Stefan 

 Beslutet kom med kort varsel. 

 Det sas då att alla brukare skulle 

kontaktas av sin handläggare, men det 

har framkommit att inte alla har blivit 

kontaktade. Stefan vet inte om det 

gäller brukare från Södermalm. 

 Kommentarer från förvaltningen 

 När beslutet om stängning kom 

fördelades ansvaret för att kontakta 

brukare till respektive daglig 

verksamhet. Anledningen var att 

antalet personer som skulle kontaktas 

då spreds ut på fler personer och 

därmed ökade sannolikheten att alla 

skulle nås av informationen så fort 

som möjligt. 

 Förvaltningen har  

 

Nästa sammanträde 
- 9 juni 
 

Sammanträdet avslutas  

Ordförande förklarar sammanträdet avslutat. 

 

 
 

   

Stefan Fagerström  Carola Gioti 

Ordförande  Justerare 
 


